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1. Opening en vaststelling agenda en vaststellen notulen  

De voorzitter heet iedereen welkom en is blij met de vele aanwezigen, waaronder 
ook veel jongere leden. 
 
De volgende leden hebben zich vooraf afgemeld: 

- Bas Tuitert 
- Daan Wissink 
- Erik Paalman 
- Gerard Heck 
- Jan Beldman 
- Laurens Jan Stam 
- Mark Nijland 
- Rene v.dd Meer 

Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen. 
Er zijn 86 leden aanwezig, inclusief bestuur. 
 
Vastetsellen notulen: 
 
De ALV heeft geen op- of aanmerkingen, de notulen worden ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

2. Mededelingen vanuit het bestuur 
a. Status brief oproep vrijwilligers 

Er is vlak voor de zomer een brief aan alle leden gestuurd met de oproep voor 
vrijwilligers. Daar zijn best veel reacties op gekomen, waardoor een aantal vacatures 
ingevuld zijn, met name de T.C , de J.C. en penningmeester functie zijn gevuld. 
 
Voor een nieuwe vertrouwenspersoon heeft een kandidaat zich aangemeld. Een 
vervolggesprek moet nog plaats vinden. 
 

b. Rookbeleid 
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Dit onderwerp is al meerdere keren besproken tijdens de ALV. Het beleid en ambitie 
van de gemeente is om in 2025 alle sportparken in de gemeente rookvrij te hebben. 
Ouders van veel bezoekende clubs zien we ook al vanzelf buiten de hekken roken. 
Het bestuur heeft daarom besloten om dit maar op te pakken en per 1 jan terrein 
rookvrij te maken en een speciale rokersplek te maken buiten het terrein.  
 

c. Prijzen kantine  

Vanwege de verhoogde inkoopkosten is het na jaren gelijk blijven nodig om de 
prijzen in de kantine te verhogen per 1 dec. Dit komt bij de bespreking van de 
begroting nog terug. 
 

3. Jaarverslag 2023-2024 

De voorzitter loopt kort het verslag door. De ontwikkelingen rond de eventuele fusie 
zijn vrij bepalend voor veel commissies. 
 
Het verslag van de senioren commissie is niet goed in verslag verwerkt. De ALV 
verzoekt de secretaris dit te corrigeren en de nieuwe versie te delen via de website. 
 
Verder heeft de ALV geen opmerkingen. 
 

4. Financieel jaarverslag 2023 – 2024 

Wilco Stevens licht het financieel jaarverslag toe. Vorige week dinsdag is de 
kascommissie bijeen gekomen en heeft het verslag goedgekeurd. 
 
De volgende punten worden benoemd door Wilco: 
 

- De liquide middelen zijn gelijk gebleven.  
- Maar het kledingplan is uitgesteld, wat normaal een kostenpost is ordegrootte 

van ~50.000 €. 
- De vaste activa (bezit) zijn licht gestegen 
- Er is €30.000 afgeschreven voor : warmtepanelen a €14000, ballen voor in 

totaal €10.000, de koelwagen is overgenomen a €4000 , doelen voor €5000 en 
de aanschaf van een zitmaaier. 
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- Er is nog een bosa subsidie aangevraagd.  Deze loopt echter achteraf, 
waardoor die middelen nog ontvangen worden. 

- De netto investeringen (incl bosa) zijn  €32.000 
- Zonder subsidie zou er afgelopen jaar verlies gedraaid zijn. Dat komt met 

name door de volgende zaken: 
o Achterblijvend rendement in de kantine 
o Gestegen huisvestingskosten door het schoonmaken van de 

kleedkamers. 
o Gestegen vergoedingen voor vrijwilligers, zoals scheidsrechters en 

jeugdtrainers. 
o Gestegen energieprijzen, de terugleververgoeding is ook fors minder 

geworden. Het effect van de warmtepanelen op het gasverbruik is nog 
niet bekend doordat gebruik in de koude periode nog maar beperkt is. 
Een lichte toename in stroomverbruik is al wel gezien. De verwachting 
is dat het gasverbruik naar beneden gaat. De gasprijs is ook iets 
verlaagd. 

- Er is een eenmalig gift voor een buffet van Ronald Macdonald gedaan a 
€3000.  

- De activiteitencommissie heeft kosten gemaakt voor: afscheid van een aantal 
spelers van het eerste elftal, vrijwilligers bijeenkomst, nieuwjaarsreceptie en 
de inhuur van enkele artiesten. 

 
5. Begroting 2024-2025 

Door het tekort dat ontstaan was zonder subsidie en de stijging van alle kosten is een 
aangepaste begroting nodig. 
 
De gestegen kosten zijn bijvoorbeeld het vergoeden van jeugdspelers voor het geven 
van trainingen, door het achterblijven van ouders die dit op willen pakken. Sinds 
corona is die bereidheid sterk afgenomen. 
 
Maar ook schoonmaken kleedkamer levert structureel extra kosten op. 
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Daarom worden per 1 december de kantine prijzen met 8 a 10 % verhoogd en is er 
een voorstel tot een contributieverhoging. Deze is al meegenomen in de 
gepresenteerde begroting. 
 
De ALV heeft geen opmerkingen over de toelichting op de begroting 
De kascommissie heeft geen aanvullingen en bedanken de financiële commissie 
 
Leendert treedt af als lid van de kascommissie, Tijmen Traanman treedt toe als 
nieuw lid van de kascommissie. 
 

a. Voorstel verhoging contributie 

Zoals genoemd stelt het bestuur een contributieverhoging voor. 
De nieuwe voorgestelde contributie per ledencategorie is als volgt: 
 
Pupil 
JO6 t/m JO13, geboren op of na 01-01-2019 
€ 130,00 per jaar – kwartaal incasso € 32,50 
Junior 
JO14 t/m JO19 , geboren op of na 01-01-2011: 

 veld of zaal € 160,00 per jaar – kwartaal incasso € 40,00 
 veld en zaal € 272,00 per jaar – kwartaal incasso € 68,00 

Senior 
geboren voor 01-01-2006: 

 veld of zaal € 230,00 per jaar – kwartaal incasso € 57,50 
 veld en zaal € 300,00 per jaar – kwartaal incasso € 75,00 

Alleen trainende senior 
€ 130,00 per jaar – kwartaal incasso € 32,50 
Niet-spelend 
€ 50,00 per jaar – kwartaal incasso € 12,50 
 
Er wordt een nieuwe contributie categorie geïntroduceerd, namelijk niet-spelende 
leden (wedstrijden) die echter wel trainen. Zij betalen nu de contributie van leden, 
maar gaan iets meer betalen. 
 
De ALV adviseert gebruik te maken van het jeugd sport fonds voor minder 
financieel krachtige gezonnen. 
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De vraag wordt tevens gesteld of er behoefte is aan een familie lidmaatschap, 
waarbij meerdere lidmaatschappen tot een in totaal lagere contributie leiden? 
Het bestuur heeft hierover geen signalen ontvangen, maar vindt het een interessant 
idee om te verkennen. 
 
Er wordt toegezegd om bij het communiceren over de nieuwe contributiebedragen 
ook ter melden dat er mogelijkheden voor financiële steun voor minder financieel 
krachtigen. Dat men zich daarvoor kan melden. 
Wellicht dat dit melden ook via de vertrouwenspersoon kan. 
 
De ALV heeft geen bezwaar en gaat akkoord met de voorgestelde 
contributieverhoging. 
 

6. Samenstelling bestuur 
a. Voorstellen nieuwe bestuursleden: 

i. Wilco Vlogtman – Penningmeester 
ii. Robbert Hulleman – Voorzitter T.C. 

De oproep voor extra vrijwilligers heeft twee nieuwe kandidaat bestuursleden 
opgeleverd. De penningmeester en Voorzitter T.C. als opvolger van Richard van 
Dellen.  
Het bestuur vraag de ALV of er bezwaar is deze twee personen toe te voegen aan 
bestuur. 
De ALV heeft geen bezwaar. 
 
Met Richard wordt gesproken over een andere rol, hij blijft bestuurslid. 
 

b. Herkiesbaar huidige bestuursleden 
i. Robert Oolbekkink 
ii. Nancy Meinders 
iii. René van de Vegte 
iv. Arno Reusink 

Statutair verloopt een bestuurstermijn elke drie jaar. Dat is nu het geval voor 
bovengenoemden.  
Allen stellen zich herkiesbaar en het bestuur stelt de ALV voor ze te herkiezen. 
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De ALV heeft geen bezwaar en deze vier personen worden herbenoemd voor de 
volgende drie jaar. 
 

c. Aftreden Gerard Heck  

Helaas is Gerard zelf afwezig door ziekte, maar hij heeft aangegeven af te willen 
treden als bestuurslid. Robert bedankt hem voor de vele jaren dat hij zich heeft 
ingezet voor de vereniging. Er zijn bloemen en een dinerbon onderweg zijn kant op. 
Het bestuur stelt voor hem lid van verdienste te maken. 
De ALV geeft applaus als blijk van dank. 
 

7. Voortgang Verkenning Fusie 

De werkgroep heeft een presentatie voorbereid die de voorzitter presenteert. 
Er is momenteel een website gelanceerd met als doel alle informatie neutraal te 
delen over de ontwikkelingen.  
Het adres is: www.holtensevoetbalclubs.nl 
 
Het is nu nog een 0.9 versie en zal steeds meer gevuld worden. Reageren met vragen 
of suggesties geven is nu al mogelijk en welkom. 
Na de vorige ALV zijn er veel aanmeldingen gekomen voor de werkgroepen; 40 in 
totaal. Het betreft de volgende werkgroepen : 
 

- Identiteit 

Hoe kunnen we het beste van beide vereniging behouden, wat worden de kleuren, 
etc.  
 

- Voetbal: 

Ambities op voetbal gebied, voetbaltechnische beleidsplannen, eigenlijk een soort 
TC. 
 

- Accommodatie commissie 

Meermanskamp wordt de locatie en deze groep kijkt naar de mogelijkheden op dit 
terrein en gebouw en de aanvullende noodzakelijkheden. 
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- Financiële commissie 

Het onderzoeken van het budget van fusie en begroting voor de fusie en later voor 
nieuwe club. 
 

- Sponsorcommissie 

Onderzoeken van de consequenties voor sponsoren.  
 

- Vrijwilligerscommissie 

Hoe gaat de nieuwe vereniging daar mee om? 
 

- Juridische zaken 

Gaat samenwerken met financiën en onderzoek wat er juridisch moet gebeuren, 
zoals rond contracten en harmonisatie van statuten. 
 
Alle punten van de commissies worden verzameld en verwerkt tot een totaalplan. 
Eind dit jaar was de ambitie het plan klaar te krijgen, maar dat wordt Q1 2025, ook 
afhankelijk van de snelheid van de gemeente. 
 
De voorzitter roept iedereen op vooral input, ideeën en vragen te delen met de 
werkgroepen, bijvoorbeeld via de eerder genoemde website. Deze zijn zeer welkom 
en worden meegenomen in de te maken plannen. 
 
De Gemeente heeft zelf onderzoek gedaan naar alle sportlocaties en -faciliteiten in 
de gemeente. Dit wordt meegenomen in de plannen. Het rapport wordt 
waarschijnlijk eind 2024 openbaar. 
 
De werkgroepen zullen hun voortgang continue communiceren en waarschijnlijk 
toewerken naar het vragen van deelakkoorden. 
 
Momenteel zijn dit de belangrijkste vervolgstappen: 
 

1. Inrichten locatie / terrein 
2. Harmonisatie statuten 
3. Voorkeur speeldag 1e elftal objectief bepalen. 
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De locatiemogelijkheden en het speeldag van het eerste elftal hebben veel met elkaar 
te maken. 
 
Nu online: 
www.holtensevoetbalclubs.nl 
 
Vanuit de ALV wordt de tip gegeven dat in Q1 de gemeente al een begroting maakt 
voor 2026 en dat plannen dan al nodig zijn. 
De voorzitter geeft aan dat daarom met deelbesluiten gewerkt gaat worden. 
 
De keuze voor de speeldag van het eerste is nu het belangrijkste, daarna is het bijna 
een invuloefening. 
 
De KNVB regels spelen een grote rol bij de consequenties van de keuze voor de 
speeldag van het eerste.  Om een goede keuze te maken door de leden zullen die 
bekend moeten zijn en ook op de website gedeeld moeten worden. 
 
Om te komen tot deze keuze moet op een neutrale objectieve manier de opties 
onderbouwd en geïnventariseerd worden, inclusief consequenties op andere aspecten 
van de verenging, zoals de financiën en veldbelasting.  
 
De ALV adviseert ook om de verkeersveiligheid bij o.a. de spoorovergangen mee te 
nemen in de fusiegesprekken. De fusie kan voor de gemeente een urgentie creëren 
om in actie te komen met bijvoorbeeld de lang gewenste spoortunnels en betere 
verkeers- en parkeerlogistiek bij Meermanskamp. De voorzitter vindt dit een goed 
idee en geeft aan dat de veiligheid continue aandacht krijgt bij de gesprekken met  
 
De ALV vraagt ook naar de invloed van de landelijke trens van dalende aantallen 
verenigingsleden. Dat is een landelijk prognose. Bovendien is er een tendens van 
fusie van clubs, in Nederland. 
De ledenaantallen van Blauw-Wit en VV Holten zijn de afgelopen jaren stabiel. Er 
is geen dalende of stijgende trend te zien. 
 
De gemeente gaat wel uit van iets groei door nieuwbouw, maar het effect op clubs 
zal er niet zijn verwacht de gemeente. 
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De hoeveelheid vrijwilligers is wel een uitdaging wat met een fusie tot oplossingen 
kan leiden.  
De ondervertegenwoordiging of juist oververtegenwoordiging in teams speelt ook 
bij beide clubs. 
 
De opmerking wordt gemaakt dat de beeldvorming doet ervaren dat de fusie al een 
feit is. De voorzitter geeft aan hij dit zelf anders ervaart en dat de fusie pas een feit is 
als beide ALV’s akkoord hebben geven. 
 
De werkgroepen kijken uiteraard wel vanuit een context van wat er nodig is voor 
een fusie. 
 
De ALV vraagt of er een neutrale procesbegeleider. Dat wordt bevestigd, hij is ook 
aanwezig tijdens de ALV, Wim Jansen. 
Vanuit de KNVB is er wil input gevraagd, maar er is nog geen behoefte aan een 
begeleider de KNVB. 
 
De vraag wordt gesteld om de leden van de werkgroep bekend te maken. Dat is een 
goed idee, maar eerst wordt AVG technisch gekeken of de leden dit wensen. 
 
Met betrekking tot de voetbal piramide is er contact geweest met KNVB om te 
horen wat daar de ontwikkelingen van zijn.   
In steden zie je een trend om te gaan naar zaterdag, bij dorpsclubs in de regio leeft 
zondagvoetbal juist heel erg. 
 
Tot slot geeft de voorzitter nogmaals aan dat de werkgroepen met twee scenario’s 
inclusief met consequenties gaan komen en deze zullen aan de leden gepresenteerd, 
worden. Input van en meedenken door alle leden is zeer welkom. 
 
De ALV geeft de tip om op de website met een tijdspad te komen en te proberen 
weer te geven wanneer alle stappen plaats gaan vinden. 
 
 

8. Rondvraag 

Er zijn geen rondvragen en de voorzitter sluit de vergadering om 21u30. 


